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JUDETUL IALOMITA

PROCES-VERBAL

Incheiat astazi 10 februarie 2022 în sedinta ordinara a Consiliului local Bucu

curs. Laprezenta sedinta, convocata legal prin Dispozitia primarului comunei. Bucul

februarie 2022 participa toti consilierii locali.De asemenea, la prezenta sedinta p:

drept primarul comunei Bucu domnul Dragusin Ion si secretarul general al acestei

Raceanu Alexandru.
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local al comunei Bucu din Caleal

nr.101, judetul Ialomita, sala de sedinte, incepand cu orele 16,30, fiind luate masuri
privind prevenirea infectarii cu virusul Covid 19, intrucat se mentin masurile de pr
find starea de alerta prelungita în care ne aflam si evolutia noii tulpini de coronaviruș.

Sedinta este prezidata de catre domnul Oprea Cornel,ales in functia de pre;

sedinta prin HCL nr.5/31.01.2022.
Inainte de a se aproba ordinea de zi, domnul presedinte face cunoscut ca ii

sedinta nuvor avea loc discutii decat pe baza de inscriere la cuvant;conform le

consilier local Gheorghe Gheorghe intreaba care lege, solicitand sa se continue sedini
Se inscriu inca de la inceputul sedintei domnii consilieri locali

Stelica.Gheorghe Gheorghe,Nichita Adrian.De asemenease mai inscrie la cuvant
Oprea Corel.

Domnul secretar general solicita inscrierea la cavant.aratand ca fata de pi

ordine de zi intial, resepctiv aprobarea bugetuluiau mai intervenit doua pl

hotarare, respectiv un proiect de hotarare privind aprobarea programului de achizi

pentruanul 2022, pe care a reusit sa il finalizeze si unaltul privind utilizarea uno
excedentul anilor precedenti hotarareafiind solicitata de doamnacontabil.

In continuare se supune aprobarii procesul verbal al sedintei ordinare preci
data de 31.01.2022,care se aprobacu unanimitate.

De asemenea,se aproba cu unanimitate si ordinea dez
mentare a acesteia.Astfel, ordinea dezi aprobata este urmatoarea:

-adoptarea Hotararii privind aprobarea Bugetului local al comunei Bucu pentru a

inclusiv propuneri
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Bugetului Institutiilor publice finantate din venituri proprii si subventii de la bugetul local

pentru anul 2022;
adoptarea Hotararii privind aprobarea Programuluianualal achizițilori publice

Bucu pentru anul 2022 ;

-adoptarea Hotararii privind utilizarea unor sumedin excedentul anilor precedenti;
In continuare se trece la primul punctdin ordinea de zi, domnul primar dand ci

I comunei

tire refera-

tului de aprobare privind bugetele suspuse aprobarii. Sunt prezentate, sintetic prevederile buge-

tare precum si principalele investitii care vor demara în acest an.Domnul presedinte acorda cu-
vantul domnului consilier local Dragomir Stelica, care intreaba despre investitiapri! ind gazele



despre functionarea iluminatului public in localitate, existand portiuni din reteaua ublica in

care functioneaza la doi stalpi un bec.Este acordat cuvantul domnului primar pentri a da ras-
puns.acesta aratand ca intr-adevar drumul spre fabrica de bomboane pe portiunea respectiva
trebuie reparat/reabilitat-in contextul dezvoltarii retelei stradale din localitate.Domhul prese-
dinte Oprea Corel considera ca se poate totusi circula, domnul consilier Mandă Dumitru
intervenind, aratand case rupe masina pe acea portiune. Se arata ca drumul vafi reparat.se va
gasi o metoda eficienta pentru a se realiza acest lucru.De asemenea.sunt sperante ji vederea
obtinerii finantarilor pentru alimentarea cu gaze naturale.cel mai posibil peactualul
dezvoltare Anghel Saligny.

oram de

Este acordatin continuare cuvantul domnului consilier local Gheorghe Gheprghe care
intreaba daca sumele aferente investitiilor trecutein lista de investitii suntcerte, rezultate în
urma unor proiecte tehnice sau devize. Domnul primararata ca sumele sunt estimatițe, proiee-
tarea obiectivelor, inclusivrealizarea devizelor urmandafi realizate pentru fiecare biectiv in
parte,la initierea efectivaa achizitiei. Domnul consilier local Dimache lonut-Jenel arata canu se
pot prevede sumele exacte în nicun buget sau lista de investitiiDomnul con: ilier local
Gheorghe Gheorghe considera ca un buget trebuie sa fie realist si care sa reflecteexact situa-
tia.Domnul primar arata in continuare ca vom continua obiectivele PNDL-2,constru torul de la

statia de epurare neexecutand nimic anul trecut, investitia fiindtrecuta atat in lista de investitii
catsi in noul programu de achizitii.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe arata/caa vazut
în documentia de buget si. investitia învelitoare gradinita si dispensar.Nu a vazut în
vestitii nimic pe linia sanatatii, de exemplu cum ar fi sa dotam cabinetul stomat
functioneaza la nivelul dispensarului umancu aparatura moderna.Domnul con:

Dimache lonut-Jenel. arata ca nici nu avem voie sa facem astfel de finantari, sec
catre domnul secretar general, intrucat cabinetul este privat. Referitor la invelito:
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consilier Gheorghe Gheorghe spune ca aceasta a fost realizata dupa revolutie, inlocuindu-se tot
acoperisul existent atunci.Domnul primar spuneca la nivelul anului 1996 acoperis:
de zinc a fost realizat la standarde proaste de calitate, din 1996 pana în prezentfii
perioada destul de mare. Domnul viceprimar Bucur Teodoru arata ca acoperisuleste
ca vantul puternic de saptamana trecuta a suflat o portiune din acest acoperis fiinc
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intervina cu improvizatii. Urmatoarea persoana inscrisa la cuvateste domnul consilier Nichita
Adrian, care arata cadaca totse realizeazaobiective sportive, ar trebui studiata posi
si contra cost unele persoanecare doresc sa faca sport.eventual creat un teren sinte
primar arataca pentru a se realiza o astfel de initiativa este nevoie de bani, costui
mici nici pentru asigurarea conditiilor de folosireiincalzire.apa.ete..De asemenea
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problema si sigurantei bunurilor respective,a altor aspecte care nu suntde neglijat-Tot domnul
primar arata ca in cadru organizat,s e poate folosi terenul de fotbal de catre toti loritorii de
sport.Domnul presedinte Oprea Cornel intreaba ce investiţii au fost prevazute pentru anul
trecut si nu au fost realizate. Domnul primar arata ca se va continua cu spatiul arhiva

care este aproapefinalizata dar care trebuie inclusa în continuare în documente,mai
sumade plata,statia de epurare. Se va continua si activitatea privind drumul de int

anul 2022.De asemenea, la alimentarea cu apasi canalizare va fi nevoie de continuaj
tiei in urmatorii ani.Este adusa în discutie situatia gunoiului. Domnul primararata c

structura judeteana se pune pe piciare, pretul care se va stabili find estimatla 8 lei

pentru gunoiul menajer si 2 lei pentru fractia uscata. Astfel.spune domnul primar.erar
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sentinta de infiintare Important este caîn tot judetul vafi aceiasi suma de plata,iar cădrul va fi

mult mai organizat.Numai sunt alte diseutiise supune la vot proiectul de hotarare si-cu
unanimitate este adoptata Hotararea privind aprobarea Bugetului local al comunei Bucu pentru
anul 2022 si Bugetului Institutiilor publice finantate din venituri proprii sisubventii
tul local pentru anul 2022;

Urmatorul punct din ordinea de zi aprobata este cel privind adoptarea Hotaraţii privind
aprobarea Programului anualal achiziţilori publice al comunei Bucu pentru anul 2022.Privind
acest proiect de hotarare.se dau citire materialelor intocmite.domnul primar arata ch alturi de
obiectivele din lista de investitii sunt incluse si achizitii pe care le consideram ii care

Domnul secretar general arata case va stabili pretul si la nivelul nostru-al UAT! Bucu,dar
numai dupa ce noua asociere ADI ECOO 2009 va fi validata de catre Instanta de judecata,prin

e la buge-

trebuie sa fie inserate in Program.pentru desfasurarea legalaa achiziitlor.In continuațe domnul
presedinte intreabadaca sunt discutii pe marginea acestui program.

Nefiind inscrieri la cuvant;supune la votsi,cu unanimitate este adoptata Hotararea privind
aprobarea Programului anual al achiziţilori publice al comunei Bucu pentru anul 2002.

Ultimul proiect de hotarare inclus în ordinea de zi este cel privind adoptareq Hotararii

privind utilizarea unorsume din excedentul anilor precedenti. Privind acest proiectdehotarare
se dau citire materialelor insotitoare.domnul secretar general explicand ca desi aceste sume
sunt deja aprobate prin Hotararea privind bugetul, Trezoreria mai solicita o hotarare apar-
te.Domnul consilier local Dimache Ionut-Jenel. contabil la scoala, arata ca intr-adevar
trezoreria solicita în mod oarecum nefiresc aceasta hotarare.Nu sunt obiectii sau alte discutii
din partea celor prezenti, domnul presedinte Oprea Cornel supunandproiectul de hotarare la

vot.Astfel,cu unanimitate este adoptata Hotararea privind utilizarea unor sumedin excedentul

anilor precedenti.
In finanlul sedintei.se maiiau in discutie unele aspecte referitoare la viata sociala,domnul

consilier local Gheorghe Gheorghe aratand ca este curios ca avand microbuze la nivelul
primariei, elevii nostri vin pe jos la scoala din marginea satului si ca staiile de autpbuz arata
destul de rau.Domnulprimar spune ca s-a gandit la transportul copiilor dar ca distanta nueste
prea mare precum si faptul ca cei mici au nevoiesi de miscare, cat mai mult cu putinţa, cu totii
avand aceasta experienta din copilarie, pe drumul spre scoala putandu-se lega prietenii si avand
loc socializarea copiilor.Domnul consilier local Dimache Ionut Jenel arata ca rhajoritatea

copiilorvin si pleaca de Ia scoalacu cu masinile parintilor, foarte putini mai fiind cei care vin

pe jos.Domnul primar arata ca la actiunile organizate din alte localitatii elevii au mers
intotdeauna cu microbuzul.

Domnul presedinte Oprea Cornel intreaba daca mai sunt probleme! de discu-
tat.si,nefiind cereri de luare de cuvant.declara sedinta inchisa.

Drept pentru cae-sazincheiat prezentul proces-verbal,care va fi afisat si publicat

pe site-ul wwru-pri.
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